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Zápis z 15. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 29. 08. 2012  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová, Mgr. E. Bartečková,  
V. Pohludka,  Š. Ţuková, Stanislav Mitura,  A Škuta (později) 
 
Omluveni: Ing. I. Stříţ 
 

Hosté: Aneţka Ptáková 
 
Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 h. 
 

Návrhová komise: X. Starobová, Š. Ţuková 
 

Ověřovatelé zápisu: V. Pohludka., Mgr. E. Bartečková 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 6 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Slib nového člena zastupitelstva 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
4) Smlouva o dílo na stavbu chodníku 
5) Veřejná nabídka pozemků od Pozemkového fondu ČR 
6) Ţádost o bezúplatný převod pozemků 
7) Úprava dotovaných spojů – průjezd zastávkami obce Hnojník 
8) Volba člena Kontrolního výboru  
9) Diskuse, různé.  

 
 
Ad 1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu 

- viz. výše. (proběhlo) 

všech 7 přítomných pro 

Ad 2) Slib nového člena zastupitelstva 
 

Starosta oznámil, ţe k 15. 6. 2012 paní Mgr. Naděţda Honzáková sloţila mandát 
zastupitelky, povolal proto podle § 56 odst. 1 zákona 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, náhradníka  
a tím je pan Stanislav Mitura, ten byl vyzván písemně k účasti na tomto zasedání a nyní ho 
starosta vyzývá ke sloţení slibu. Starosta přečetl slib dle § 69 odst. 2 zákona o obcích  
a následně vyzval nového člena zastupitelstva pana Stanislava Mituru ke sloţení slibu 
pronesením slova „slibuji“ a podpisu na připraveném archu Slibu. (Příloha č. 1) 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
18:08 h. -  Přišel p. A .Škuta 
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Ad 3) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

Místostarostka přednesla usnesení z minulého zasedání ze dne 13. 06. 2012 a poté 
starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením.  

 

všech 8 přítomných pro 

 

Ad 4) Smlouva o dílo na stavbu chodníku 
 

Starosta předloţil zastupitelům návrhy dvou firem na stavbu chodníku kolem nové 
budovy obecního úřadu, a to stávající firmy pana Olšara STAO a pak pana Miloše Kacerleho 
k nahlédnutí a vyzval je k vyjádření k předloţeným nabídkám a návrhu smlouvy o dílo 
(Příloha č. 2a) .  

Starosta dále podotkl, ţe u pana Kacerleho je cena o dost niţší, coţ je konkrétně vidět 
při srovnání cenových nabídek a celková cena vychází u ně j na 90 tisíc Kč. (Příloha č. 2b) 

 
Místostarostka dodala, ţe u nabídky pana Kacerleho dojde k platbě ve splátkách, 

nejdříve 35 tisících na materiál a pak se doplatí v zálohách zbytek. 
 
Po krátké diskusi nechal starosta hlasovat o přijetí nabídky na stavbu chodníku  

a uzavření smlouvy o dílo s panem Kacerlem. 
 

všech 8 přítomných pro 
 
Ad 5) Veřejná nabídka pozemků od Pozemkového fondu ČR 

Starosta informoval zastupitele o ţádosti PF ČR o zveřejnění veřejné nabídky  
o moţnosti odkupu dvou pozemků v Dolních Tošanovicích a to konkrétně pozemku parc.  
č. 812/2 a 1490 k. ú. Dolní Tošanovice, podmínky, cena a výše kauce jsou uvedeny 
v předloţených materiálech. Následně vyzval zastupitele k vyjádření k této nabídce. 

U jednoho pozemku se jedná o pozemek u ZŠ, takţe pokud bychom měli zájem, je 
nutné reagovat a zaplatit kauci ve výši 5000,- Kč a pak uvidíme, kolik bude zájemců, pokud 
jich bude více, tak můţe být draţba. Zájem máme, ale vyuţijeme této moţnosti? 

 
A. Škuta uvedl, ţe pro obec nemá tento pozemek moc význam, nemá příjezdovou 

cestu a jeli tam potrubí, bude tam věcné břemeno. 
 

Po diskusi se zastupitelé rozhodli, ţe prozatím nevyuţijí této moţnosti. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad 6) Žádost o bezúplatný převod pozemků 
 

Starosta uvedl, ţe nám od Pozemkového fondu ČR přišlo rovněţ stanovisko k ţádosti 
o bezúplatný převod pozemků v k.ú. Dolní Tošanovice, kterou obec podala dne 20.2.2012. 
jednalo se o místní komunikace a na základě vyjádření, které přišlo, navrhuje prozatím tuto 
ţádost odloţit.  

Zastupitelstvo obce odkládá 
  
 

Ad 7) Úprava dotovaných spojů – průjezd zastávkami obce Hnojník 
 

Starosta informoval přítomné, ţe společnost Veolia Transport Morava a.s., která 
zajišťuje autobusovou dopravu přes naši obec, nás informovala, ţe obec Hnojník se odmítla 
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podílet na úhradě ztráty ze spojů ostatní dopravní obsluţnosti a proto společnost navrhla 
úpravu těchto spojů tak, ţe vymezené linky budou obcí Hnojník projíţdět, uvedl, ţe 
konkrétní jízdní řády, kterých se to týká, jsou zde k nahlédnutí. Jedná se o spoje sobotní  
a nedělní na trase Třinec – Frýdek – Místek přes D. Tošanovice a zpět. Netýká se to tam jen 
dvou linek. 

 
Místostarostka se zeptala, zda je to konečná verze, můţe se to změnit? 
 
Starosta odpověděl, ţe můţe, pokud by ostatní obce za Hnojník doplatili. Těch linek 

je více, ale nás se týkají jen výše zmíněné. Obec Hnojník také nezaplatila zatím příspěvek do 
Stonaxu na provoz ops – poradenství a servis. 

 
A. Škuta podotkl, ţe lidé jezdí od nás do kostela, bude třeba je pak informovat. 
 
A. Ptáková se zeptala, zda to je tak velká částka, ţe to nechtějí platit? 
 
Starosta odpověděl, ţe platí více neţ my, my kolem 20 tisíc Kč, oni tak 6x více ale mají 

také jiný rozpočet, je to jejich rozhodnutí. 
 
A. Škuta uvedl, ţe se díval na internet a stejně jich tu jezdí poměrně hodně. 

 
E. Grygarová podotkla, ţe jsme na hlavním tahu na Frýdek – Místek, tak to bude 

proto. 
Starosta doplnil, ţe dříve jsme také nechtěli platit, ale v rámci mikroregionu jsme pak 

začali, ta částka není zase neúnosná, alespoň bude více spojů, ze kterých si lidé mohou 
vybrat. Dáme pak informaci do zpravodaje, aby to lidé věděli. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

 
Ad 8) Volba člena Kontrolního výboru 

Starosta podotkl, ţe Kontrolní výbor přišel o jednoho člena, kdyţ paní Mgr. Naděţda 
Honzáková poloţila mandát, je tedy nutné člena do Kontrolního výboru doplnit. Za sebe 
navrhl pana Stanislava Mituru a vyzval ostatní k vyjádření a případně dalším návrhům. 

 
7 pro  

1 se zdržel. 
Pan Stanislav Mitura byl zvolen členem kontrolního výboru nadpoloviční většinou hlasů. 

 
Ad 9) Diskuse, různé 
 
Schůzka s ekologickými aktivisty 

Starosta informoval přítomné, ţe proběhla před 14 dny schůzka, zúčastnil se jí pan M. 
Dorda, jednalo se o nakládání s fekáliemi, dal návrhy, jak by se to u nás dalo řešit, nejsou u 
toho ale vyčísleny náklady. Navrhl, ţe jedna lokalita by byla pod p. Klečkou, druhou navrhl 
pan Němčyk, někde je nějaký rybník, kde by byla čistírna. Všichni občané by si nechali 
vyčerpat černou vodu tak 2x do roka, ta by skončila v kořenové čistírně vod a muselo by se 
vybírat stočné, aby se to utáhlo. Ţádný písemný návrh nebyl podán, podali ho jen ústně, 
zatím to neprojednávali ani na Horních Tošanovicích. Podle nich bychom si měli podat 
ţádost o dotaci na tento projekt a takto řešit finanční stránku. P. Dorda chce zabránit, aby 
nedošlo k vypouštění černé vody do kanalizace.  

Starosta uvedl, ţe počkáme, co projednají H. Tošanovice. P. Dorda chce svolat na toto 
téma diskusi. Není to špatná věc, ale momentálně na to obec nemá peníze. 
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Místostarostka dodala, ţe potřebujeme vědět, co na tento projekt H. Tošanovice, měly 
by to realizovat minimálně 2 obce. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Žádost pana Adámka o koupi obecního pozemku 

Starosta informoval přítomné o ţádosti pana Adámka, který by chtěl odkoupit obecní 
pozemek a podal mapu k nahlédnutí. Zatím ho má pronajatý na dobu 10 let za 1 Kč.  

Chce budovu rekonstruovat a má zájem otevřít si nějakou prodejnu sportovních 
potřeb. Nechte si tuto neoficiální ţádost projít hlavou a poté co ţádost podá, pak 
rozhodneme, ještě k tomu bude veřejná nabídka na úřední desce a pak uvidíme. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

 
Poškození vodovodního potrubí 

Starosta uvedl, ţe došlo k poškození vodovodního potrubí v oblasti Tošanůvek  
a dochází k velkému úniku vody. Upozornila nás na to sousední obec, ţe máme velkou 
spotřebu za poslední dny. H. Tošanovice nechaly namontovat měřič vodoměru a upozornily 
nás na veliký únik, tak se to prověřilo a dneska to p. Kubatka a p. Plevnia kontrolovali  
a našli místo poškození, dojde moţná ještě dnes k opravě nebo nejpozději zítra. Horní 
Tošanovice nás upozornili minulý týden, aţ po umístění měřiče. 

Dále starosta podotkl, ţe něco takového bychom potřebovali namontovat na 
odbočku, co vede na Poleniny za vodoměr umístěný pod panem Miturou. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zprávy Kontrolního výboru 
V. Pohludka přečetl za Kontrolní výbor zprávy (Příloha č. 3). ze dne 10. 5. 2012  

a poté z kontroly ze dne 26. 6. 2012. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

 
P. Voznica - prodej pozemků 

Místostarostka informovala přítomné, ţe potkala pana Voznicu a ten se jí dotazoval, 
kdy má obec v plánu odkoupit jiţ několikrát zmiňované pozemky. Vysvětlila mu, ţe 
v letošním roce to obec finančně nemůţe zvládnout. Pan Voznica to pochopil a souhlasil 
s projednáním v příštím roce. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zpráva Finančního výboru 
E. Bartečková přečetla zprávy finančního výboru ze dne 26. 6. 2012 a ze dne 20. 8. 

2012. (Příloha č. 4). 
 

Místostarostka dále doplnila: „Paní Klimánková neměla ţádnou kontrolu z OSSZ, 
nebyly jí odebrány dávky, paní z OSSZ mi to dala písemně, p. Klimánková si to vymyslela  
a informovala starostu.“ 
 

Starosta k tomu dodal, ţe p. Klimánková uvedla, ţe se zastupitelstva osobně zúčastní 
a vše vysvětlí. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zřízení vstupů do programů Gordic 
Místostarostka uvedla, ţe podle údajů zřídila její uţivatelský účet p. Klimánková  

a jejím jménem se přihlásila ještě jednou. 
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Starosta řekl, ţe existuje logování u programu, a to bylo zapnuté, takţe to mapuje 
podrobnou historii, pod jakou úrovní zabezpečení, kdy a kdo vstoupil do programu a co 
v něm dělal.  Se 100% jistotou to nejde říct, ale je to velice pravděpodobné. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

RWE – přeložení plynovodní přípojky 
Starosta informoval přítomné, ţe u přeloţení plynovodní přípojky se jedná o dost 

vysoké náklady, zastavili jsme to, prodlouţilo by to kolaudaci stavby. Takţe HUP zůstane 
tam, kde je.  
 

A. Škuta se podotkl, ţe kdyby tam byly nějaké změny, tak je to třeba projednat, aby se 
neporušili podmínky dotace. 
 

Starosta odpověděl, ţe Ví o tom, a děkuje, ţe ho na to upozornil, ale nic takového 
změněno nebylo. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Základní škola 

A. Škuta se zeptal, jak to bude se školou do budoucna?  
 

Starosta mu odpověděl, ţe se bude s paní místostarostkou informovat, jaké úvazky, 
tam mohou být. 
 

Místostarostka doplnila: „Máme materiály z kraje, takţe vám je poskytneme. 
Kdybychom ji teď zavřeli, tak by se celá dotace musela vracet. Ale tím, ţe pojede, tak ne. 
Kdyţ ji necháme aspoň rok fungovat, tak nebudeme vracet tak moc, víc do budoucna 
nepočítám, pokud nebude více jak 15 dětí. Pokud je z programu naplněno aspoň 50 % tak se 
vrací méně. V době kdy jsem to zjišťovala, tak měla škola splněno 3%, takţe bychom vraceli 
celou dotaci. Ředitelka by se měla postarat, aby se stou tabulí něco udělalo, aby se vyuţila po 
uzavření školy, aby se obci těch 20% vrátilo!“ 
 

Starosta uvedl, ţe není nadšen z myšlenky, ţe by se škola měla zavřít, ale věci se 
neodvíjejí tak, jak bychom chtěli. 
 

A. Škuta: „Mají ještě někde tak málo dětí?“ 
 

E. Grygarová odpověděla: „Myslím, ţe na Hrčavě.“ 
 

Starosta doplnil: „Ta ale patří pod Písek, na Hrčavě funguje 1 třída.“ 
 

Místostarostka: „Uvidíme, kolik budeme doplácet letos, kolik příští rok a podle toho 
se rozhodneme.“ 
 

Starosta: „Budeme se pak řídit tou metodikou z kraje, vyvoláme jednání s p. 
ředitelkou v této věci.“ 
 

A. Škuta dodal, ţe p. ředitelka je sama z této situace nešťastná. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
Kulturní akce v září 

Starosta informoval přítomné, ţe v měsíci září se v rámci mikroregion Stonávka konají 
dvakrát Doţínky a to: 
 1. 9. 2012 Doţínky v Třanovicích 
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 8. 9. 2012 Doţinky v Horních Tošanovicích 
Na obě akce jsme obdrţeli pozvánku. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Také se konají Doţínky ve Varíně a to 22. 9. 2012 a zde je nutné rozhodnout, jak bude 
zajištěna doprava? Starosta navrhl, ţe by obec opět mohla jako loni cestu uhradit, pojede 
kolem 15 fotbalistů a zbytek míst by byl pro občany, loni se platilo kolem 6 tisíc Kč. Minule 
se účastnilo dost lidí, ale autobus zaplněn nebyl. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Z á v ě r 
                Starosta obce ukončil ve  19:23 hod. zasedání.   
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
V. Pohludka   ______________   
 
Mgr. E. Bartečková  ______________ 


